
 

 

Til stede 

Madelen Mensach Dyrud (FAU)                   

 Lise Myhre (repr. andre ansatte)    

Harry Haldorsen (lærer)     

Torunn Haga Skiaker (lærer)    

Linda Skiaker (FAU) 

2 representanter fra elevrådet 

 

Forfall 

Vidar Woldengen (politisk repr.) 

Morten Bleken 

 

Referat fra møte i Samarbeidsutvalget (SU) og skolemiljøutvalget (SMU) 

 

 

Dag/dato: Onsdag 29.11 2023   Tid: Kl. 18.00 – 19.00 

Sted: Personalrommet på Jaren skole 

 

Saksliste SMU 

Sak 4-23/24 

Er det noen ting elevene ønsker seg for å få et bedre miljø. Det kan være 
leker til å ha ute eller noe til klasserommene. 

Elevrådet ønsker seg en digital klokke ute. Siden de ikke kan bruke 
telefonen som klokke i skoletiden er det behov for en klokke de kan se på 
ute. 

De ønsker seg også en ballkasse på fotballbanen med lås på 

Og de ønsker seg skolegensere 

FAU syntes ønskene var gode, men at skolegensere blir et kjøpepress for 
foreldre. De vil gjerne støtte de to første ønskene. 



 
 
Lise informerte om at de små også ønsker seg litt store sandkasseleker. 
 

Saksliste SMU 

Sak 5-23/24 

Elever, foreldre og ansatte gir tilbakemelding på hvordan trafikken 
fungerer på skoleveien nå. 

Både elever, foreldre og ansatte melder om mye kjøring mellom kl 8.00 og 
kl 15.00 De foreslår at skolen sender ut en transponder og minner om at 
det ikke er lov for foreldre å kjøre barna fra rundkjøringa og opp til skolen 
på dette tidspunktet. 

 

Saksliste fra SU 

Sak 4-23/24 

Nytt fra alles ståsted (elevene, FAU, politisk representant og skolen). 

Elevrådet:  

Talentiaden blir nå arrangert i en forenklet form. Klassene på 5.-7. trinn 
velger ut to bidrag hver som blir presentert på julefesten 13. desember. 

Sykling, Elevrådet har undersøkt hvor mange som sykler til skolen. 45-50 
elever sykler hver dag eller flere dager i uka. 

Kantine har blitt gjennomført på Halloween. Det var en positiv opplevelse 
for både elever og ansatte. 

Pysjdag med film er et ønske siste skoledag. Dette ønske ble støttet av de 
ansatte. 

 

FAU: 

Skolevei, særlig med trygghet i forhold til anleggsarbeidet etter Hans. 

Sykkelstativ: Alt er nå klart til å starte byggingen av sykkelskur 

Søknad om utstyr: Søknaden blir begrunnet med utstyr til Valgfag. Valgfag 
er et fag bare Jaren skole har, og det er et tiltak som er viktig for 
skolemiljøet. 

 

 



 
 
Sak 5-22/23 

Budsjett 2024 

Vi har ikke fått hvite hvor mye vi får til lønn, men det blir helt sikkert ikke 
mer enn i år. 

Drift: Vi får 430500 til skolebøker, lisenser, tørkepapir, gymsalutstyr og alt 
annet som trengs på en skole. I år var budsjettet på 514 090kr. 

Hva mener medlemmene i SU at skolen bør prioritere. 

Rektor informerte om at det er foreslått kutt i oppvekstsektoren. Denne 
saken fikk liten tid i SU og det kom ikke forslag til prioriteringer. 

 

Sak 6-22/23 

Skolestruktur 

Rektor og eventuelt politisk representant forteller om prosessen videre. 
Rektor forteller fra politikerbesøk og besøk av Nordconsult 

SU drøfter hvordan vi kan få fram alles stemmer og slik at den beste 
løsningen blir valgt. 

Rektor informerte om prosessen så langt. Denne saken fikk liten tid i SU og 
det kom ikke forslag til hvordan vi skal få fram alles stemmer. 

 

Eventuelt: Det var ingen eventuelt-saker 

 

 

 

 

 


